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Areál „Dubíček“, místo konání tanečních zábav, soukromých oslav, hasičských klání v požárním sportu nebo také 
místo k pořádání kulturních akcí v obci. Avšak jak tomu za totality bývalo, pozemky a majetek byly vyvlastněny 
či převedeny na jiné majitele a veškeré výše zmíněné akce se konaly na pozemku, který patřil pozemkovému fondu. 
Od roku 2006 však začala obec intenzivně jednat o převodu a nabytí do obecního vlastnictví. Teprve v listopadu 2009, 
po dlouhých peripetiích s úřady, se „Dubíček“ stal majetkem obce.                                              čtěte více na straně 12 
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DUBEN 2010 

areál Dubíček v roce 2003 



    Číslo pořadí Počet 
Umístění Jméno vzorku při koštu bodů 

1 Gajdošík Radek 29 32 227 
2 Kučera Eduard 61 64 206 
3 Bobálová Eva 58 61 199 
4 Hasiči 27 30 197 
5 Mašláň Pavel 37 40 194 
6 Kučerová Jana 60 63 193 
7 Dubovský Jarek 20 23 192 

8-9 Červenková Jolana 56 59 191 
8-9 Štefka Milan 63 66 191 
10 Marková Jana 9 12 190 
11 Matušková Monika 8 11 189 
12 Stříž Martin 39 42 186 
13 Pempušová Petra 15 18 185 
14 Marek Karel 11 14 184 
15 Holík Jiří 30 33 183 

16-18 Nevřala Radek 18 21 182 
16-18 Gajdošík Jaroslav 28 31 182 
16-18 Mašláň Bohuš 38 41 182 

19 Kužela Josef 65 68 180 
20 Gerych Jiří 26 29 179 
21 Petřík Jiří 13 16 177 

22-23 Martinisko Roman 17 20 175 
22-23 Slovák Pavel 22 25 175 
24-26 Pecha Josef 10 13 173 
24-26 Bobálová Dana 48 51 173 
24-26 Červenka Kamil 64 67 173 

27 Gajdošík Michael 35 38 171 
28 Bobál Radim 57 60 170 
29 Holík Milan st. 40 43 168 
30 Slováček Martin 12 15 167 
31 Pempuš Vítězslav 14 17 166 
32 Daňková Ludmila 31 34 165 

33-34 Pekař Pavel 32 35 163 
33-34 Holík Milan ml. 42 45 163 

35 Kuželová Marta 62 65 162 
36 Staněk Ondřej 19 22 160 
37 Šimeček Jaroslav 66 1 158 
38 Vlková Dana 47 50 155 

 

 
 

OSMÝ ROČNÍK 

DEGUSTACE HROBICKÉ SLIVOVICE 
 

V loňském roce bohatá úroda „trnek“ a jejich výborná 
kvalita nasvědčovala tomu, že letošní košt slivovice bude nejen 
bohatý na počet vzorků, ale sejde se těch „nejlepších“ celá řada. 
Pořadatelé s blížícím se koštem přemýšleli. Bude dost štamprlí, 
cen pro soutěžící, vejdou se všichni do sálu a při velkém počtu 
vzorků nebude doba na sečtení výsledků dlouhá? Ve čtvrtek večer 
11. března bylo jasno. Sešlo se rekordních šedesát osm vzorků. 

V pátek se nachystal sál, oslovili jsme poslední sponzory, 
a v sobotu 13. března odpoledne mohla degustace začít. Krátce 
po šestnácté hodině vyzval zkušený moderátor Pavel Červenka  
nedočkavé soutěžící k ochutnání vzorku číslo jedna. Byl to velký 
úkol pro pořadatele i pro soutěžící, úspěšně se popasovat s tak 
velkým počtem slivovic, i když na dně každé štamprle byla jen 
slzička. Koštu se zúčastnilo padesát čtyři degustátorů a nad 
některým lístkem se sešlo i několik poradců a tak bylo potřeba 
nalít 70 štamprlí a při počtu 68 vzorků + jedenkrát slevky 
je to celkem 4830 štamprlí. Toto úctyhodné číslo svědčí 
o obratnosti všech „cérek“, které musely nalít, roznést a umýt tolik 
štamprlí. Hodnocení probíhalo tak jak jiné roky – přidělovaly 
se známky od 0 do 5 a na mnohých lístcích se objevovaly i trefné 
poznámky – vítěz, slepecká hůl, ani ři…., moja, smrdí kulama, atd. 
Na přání soutěžících vyhlásil moderátor občas přestávku, 
aby se mohli účastníci občerstvit a trochu vydechnout, při tak 
rychlém sledu vzorků na to nebyl čas. Jedna z přestávek byla 
vyplněna porcí dobrého guláše, o což se postaral pan starosta. 
Po odevzdání posledního degustačního lístku se odehrály tradiční 
soutěže. Sbíraly se trnky, skládala otépka dřeva do pálenice, 
slalom se štamprlí na vozíčku a házely kroužky na flašku. Vítězné 
dvojice byly odměněny drobnou cenou. Mezi tím museli 
pořadatelé co nejrychleji zadat do počítače hodnoty 3672 známek, 
aby mohlo dojít k vyhlášení výsledků. Na závěr večera nastala 
chvíle, na kterou všichni netrpělivě čekali, vyhlášení výsledků. 
Začínalo se od posledního místa, za které soutěžící obdržel 
krásnou medaili „patok roku“. Jak se blížila první polovina, tak 
bylo na soutěžících, které ještě moderátor nevyhlásil, vidět blažené 
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    Číslo pořadí Počet 
Umístění Jméno vzorku při koštu bodů 

39 Hanulík Josef 53 56 154 
40 Řezník Jiří 52 55 151 

41-43 Škabrahová Petra 5 8 150 
41-43 Melzer Tomáš 7 10 150 
41-43 Mikel František 34 37 150 

44 Krejčí Mirka 1 4 142 
45-46 Válek Jarolím 2 5 139 
45-46 Adamusová Lidka 25 28 139 

47 Vlk Alois 50 53 138 
48-49 Šenkeříková Jana 41 44 137 
48-49 Bobál Rudolf 59 62 137 

50 Vlk Martin 46 49 134 
51 Martinisková Blanka 16 19 126 
52 Kuchař František 6 9 125 
53 Řezníková Markéta 51 54 124 
54 Zedníček Pavel 21 24 121 
55 Fuksa Josef 68 3 120 

56-57 Bursa Ladislav 43 46 119 
56-57 Červenka Milan 55 58 119 

58 Kholeček Ivan 23 26 114 
59-60 Čuřík Zdeněk 44 47 112 
59-60 Gajdošík František 49 52 112 

61 Adamus Tomáš 3 6 111 
62 Bursová Lenka 67 2 109 
63 Schönbaum František 33 36 108 
64 Nyzik Ivan 24 27 105 
65 Košárek Josef 54 57 91 
66 Hanáček Štěpán 36 39 90 
67 Hanák Jan 4 7 70 
68 Kvapil Lukáš 45 48 67 

 
průměr přidělovaných bodů je 2,86 

nejvíc chutnalo Pavlu Pekařovi, 
přidělil 256 bodů (průměr 3,76 bodů) 

nejobjektivněji hodnotil Josef Košárek (2,85 bodů) 
 

SPONZOŘI DEGUSTACE HROBICKÉ 
SLIVOVICE 2010 

 

MORAVIA CHEM, Likérka TRUL, 
Hostinec u Gajdošíků, Benzina Slušovice, 

Koberce FRANC, Stavebniny Urban, PNEU 
VRANÍK, YOPLAIT, Hillcom, Termoplast, 

OXALIS, Martin Vlk, ELKOPLAST, 
František Schönbaum, Roman Martinsko, 
Pavel Zedníček, Jiří a Miluše Petříkovi, 
Květa Minaříková, Jarek Podešva, Emil 
Čuřík, KOMA (Petr Chval), Obchod 

KOLONIAL (Karel Zedníček), REMOOP 
(Petr Pempuš), AUTOSERVIS U 

ČERVENKŮ, Řeznictví a uzenářství (pan 
Bořuta), Myslivecké sdružení BŘEZINA, 
Český svaz včelařů, ZO ČZS Hrobice, SDH 
Hrobice, Městský úřad Slušovice, Městský 
úřad Vizovice, OÚ Hrobice, OÚ Hvozdná 

 

 
 

úsměvy (budu v první půlce!). Překvapením se stala slivovice, 
kterou do koštu dali hasiči a skončila na krásném čtvrtém místě 
(byli odměněni osobní váhou), byla to prý slivovice někde 
z točny. Zbývalo rozdat poháry a ceny za první tři místa. V sále 
zbyli pouze tři adepti a to Bobálová Eva, Kučera Eduard 
a Gajdošík Radek, který se stal vítězem. Ostatní pořadí 
si můžete prohlédnout v přiložené tabulce. Průměr 
přidělovaných bodů byl 2,86, nejvíce chutnaly vzorky Pavlu 
Pekařovi – přidělil 256 bodů (průměr 3.76) a nejobjektivněji 
hodnotil pan Josef Košárek 2.85 bodu na vzorek.  

Na závěr je nutno říct, že košt se vydařil a rekordní počet 
vzorků přilákal i rekordní počet našich občanů v sále. Pořadatelé 
děkují všem, co se koštu zúčastnili a považují tuto akci 
především za společenskou událost, která slouží pro pobavení 
občanů naší obce. Při tak velkém počtu vzorků i koštujících 
nelze při tomto způsobu zajistit objektivní zhodnocení každého 
vzorku. Záleží, kdo jde před vámi. Na začátku se body 
šetří, konzumace jídla a pití také ovlivňuje hodnotu známky, 
a u některých stolů se v závěru již hodně „opisovalo“ – co dal 
jeden, dali i ostatní. Jde nám však spíše o zábavu, a aby každý mohl 
ochutnat, co se u nás v Hrobicích napálilo. Velké poděkování patří všem, 
co se na přípravě i samotném koštu podíleli. 
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KONČINY NA HROBICÍCH 

 

V sobotu 13. 2. 2010 uspořádali naši hasiči již 
17. končiny s voděním medvěda. Jak víme, tato tradice 
ukončuje v křesťanském pojetí povánoční dobu veselí 
a popeleční středou ukončuje plesovou a taneční 
sezónu. 

Začíná doba půstu před Velikonocemi. Nutno 
dodat, že dnes už se tak neděje a málokdo půst 
dodržuje. Babkovníci začali s obchůzkou obce jako 
vždy před devátou hodinou ranní. Letos nám k tradiční 
družině kolem medvěda přibyl také doktor, takže jsme 
měli v případě zranění pomoc na blízku. Do kroku nám 
zpočátku vyhrávala harmonika Milana Štefky, který 
bohužel ze zdravotních důvodů celou obchůzku 
neabsolvoval. Nahradil ho Ondra Staněk, který 
bravurně odtroubil zbytek cesty. Vše se odehrávalo 
za velké podpory našich občanů a dobrého, avšak 
mrazivého počasí, které nás nutilo doplňovat různé 
nemrznoucí směsi (hlavně slivovicu) do našich cestou 
znavených organismů. Celé putování naší obcí končí, 
jak jinak než v hospodě U Gajdošíků nad talířem 
guláše. A to už se začíná pomalu stmívat a schyluje se 
ke končinové zábavě.  

Letos hudbu, tak jako loni, obstarala skupina 
Fontána. Účast na zábavě byla trochu slabší než 
v minulých letech, asi se projevila krize, nicméně 
všichni zúčastnění se dobře pobavili a většina z nich 
si domů odnesla nějakou krásnou cenu z naší tomboly. 

Tady se sluší poděkovat všem sponzorům, kteří 
nám přispěli, a také pořadatelům a v neposlední řadě 
také občanům naší obce za podporu v dodržování této 
pěkné tradice.  
 

Červa velitel 
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DĚTSKÝ MAŠKARNÍ BÁL  
 

Kulturně - školská komise zahajuje svou první akci v novém roce 
dětským maškarním bálem. Nejinak tomu bylo i v tomto roce a 23. 
ledna se do sálu místního pohostinství nahrnula spousta dětí 
v nejrůznějších kostýmech a maskách. Nikdo je nemusel povzbuzovat 
a po chvilce se již začínaly prohánět po parketu. Ani paní ředitelka 
mateřské školy nezapomněla na ty nejmenší ratolesti se zajímavými 
soutěžemi a tak děti srdnatě bojovaly o drobné sladkosti, které byly 
odměnou všem soutěžícím. Pro zpestření celého odpoledne vystoupil 
soubor mažoretek ze Slušovic a břišní tanečnice z Veselé. Plný sál dětí 
svědčil o tom, že se naše děti rády baví a rodiče neváhají věnovat svůj 
čas a um k přípravě krásných masek. Přinášíme několik fotografií.  
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ŘEŠENÍ PŘECHÁZENÍ CHODCŮ 
VE STŘEDU OBCE 

 

Místní úprava provozu na pozemní komunikaci silnice III/4916 v naší 
obci. Z důvodu vysokého provozu v naší obci jsme byli požádáni, zda by 
nebylo možné zřídit přechod přes hlavní silnici. Požádali jsme proto Dopravní 
inspektorát Policie ČR, jako orgán státní správy ve věcech bezpečnosti 
a plynulosti provozu na pozemních komunikacích, aby se nám k dané 
problematice vyjádřil. 

DI Policie ČR (por. Zdeněk Kratochvíla – komisař) vydal k návrhu 
na zřízení přechodu pro chodce následující stanovisko: „Současné požadavky 
na bezpečnost silničního provozu jsou vyšší než dříve a je nutné, aby každý 
přechod pro chodce byl stavebně upraven (zejména přístupové trasy a nástupní 
plochy s dostatečným rozhledem jak chodce na vozidlo, tak řidiče vozidla na chodce) a doplněn speciálním osvětlením po 
obou stranách v souladu s ČSN, doplnit bezbariérové úpravy včetně úprav pro nevidomé. Nezbytná by byla také úprava 
vodorovného značení v délce 50m před přechodem včetně doplnění svislého, bylo by nutné přemístit zastávku apod. 
V současné době totiž také platí, že přecházení vozovky může být bezpečnější pro chodce i bez přechodu, pokud se bude 
chodec řídit platnými ustanoveními o provozu na pozemních komunikacích. V daném případě zdůrazňujeme, 
že nevhodné a nebezpečné řešení přechodu může být pro děti a starší občany více nebezpečné než dosavadní stav 
dotčeného prostoru.“ 

Z těchto důvodů byla navržena místní úprava, ke které DI Policie ČR (por. Jaroslav Pastyřík - komisař) vydal toto 
vyjádření: „Místní úprava spočívá v umístění dvou svislých dopravních značek č.“A 12 – Děti“ zvýrazněných umístěním 
na retroreflexním žlutozeleném fluorescenčním podkladu, umístěním vodorovného značení č. V 15 – se symbolem 

dopravní značky č.“A 12 – Děti“ u křižovatky s místní 
komunikací z důvodu upozornění na pohyb dětí 
v blízkosti vozovky a přecházení přes vozovku.“ 

Dále jsme byli upozorněni, že instalaci dopravního 
značení může provádět zhotovitel, který má platné 
oprávnění pro provádění těchto prací a prokáže 
způsobilost pro zajištění jakosti podle metodického 
pokynu pro oblast – Provádění silničních stavebních prací. 
Z důvodu špatných povětrnostních podmínek dojde 
k realizaci tohoto značení pravděpodobně až v měsíci 
dubnu a bude ho provádět firma „Dopravní značení Mana 
s.r.o.“ z Holešova. U vodorovného značení jsme 
se rozhodli pro nástřik barevný z plastu, který má 
mnohem větší životnost než nástřik bílý, ale je také 
mnohem dražší. Doufám, že se tato úprava osvědčí a bude 
ku prospěchu nás všech.  

starosta obce 
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V LÉTĚ OTEVÍRÁME V PROSTORÁCH NAD OBCHODEM D ŮM SLUŽEB 
 
 

� KADEŘNICTVÍ  - dámské - pánské - dětské 
� MASÉRSKÉ SLUŽBY       - sportovní - rekondiční - regenerační - horké kameny - baňkování  

            - reflexní terapie chodidel - parafínové zábaly… 
� SAUNA 
� Připravujeme rozšíření i o služby KOSMETIKY a PEDIKÚRY  
    

Těší se na Vás Petra a Andrea 

INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Ze zápisů zasedání zastupitelstva obce  
 
 

6/2009 - 28.12.2009 
 
K bodu 1 - ZO projednalo rozpočtové provizorium na rok 2010. 
Usnesení č.1/6/2009 - ZO jednomyslně schválilo rozpočtové provizorium na rok 2010 v částce 640 tis. Kč (2/12 
rozpočtu roku 2009). Definitivní rozpočet bude zpracován a chválen v souladu se zákonem o obcích č.128/2000 Sb. 
a zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech v měsíci únoru 2010. 
 
K bodu 2 - ZO projednalo 5. úpravu rozpočtu v roce 2009. 
Usnesení č.2/6/2009 - ZO jednomyslně schválilo 5. úpravu rozpočtu v roce 2009 (viz příloha). 
 
K bodu 3 
a) Starosta informoval ZO o uskutečnění tříkrálové sbírky v obci. 
 

b) Milan Štefka upozornil na velmi nestandardní postup předsedů kontrolního výboru (Rudolf Halaška) a komise 
technické, životního prostředí a veřejného pořádku (Jaroslav Gajdošík): „Tyto komise řešily sousedský spor v obci. 
Předsedové však nerespektovali písemnou žádost místostarosty Zdeňka Kužely, aby projednávání sporu byly přítomny 
obě strany. Jedna ze stran však přizvána nebyla a jednání proběhlo na místě bez jejich vědomí. Ze zápisu z jednání 
vyplývá, že přítomni byli pouze předsedové výše zmiňované komise a výboru a jedna ze stran. Výsledkem jednání 
bylo odstoupení účastníka sporu, který jej vyvolal. I přes tento velmi jasný výsledek jednání bych však chtěl vyjádřit 
značné znepokojení nad přístupem a postupem předsedů obou komisí, a to minimálně v úrovni etické.“ 
 
 

1/2010 - 22.2.2010 
 
K bodu 1 - Odborný lesní hospodář p. Milan Holík přednesl zprávu o hospodaření v obecním 
lese za rok 2009. 
ZO projednalo návrh přílohy ke smlouvě č. 3/2002 mezi Obcí Hrobice a Lesy pod Hostýnem, s.r.o., Zahnašovice 43 
o cenovém dodatku k nákupu dříví na lokalitě “P“. 
Usnesení č. 1/1/2010 - ZO vzalo na vědomí zprávu odborného lesního hospodáře p. Milana Holíka o hospodaření 
v obecním lese za rok 2009. 
ZO jednomyslně schválilo přílohu ke smlouvě č. 3/2002 mezi Obcí Hrobice a Lesy pod Hostýnem, s.r.o., 
Zahnašovice 43 o cenovém dodatku k nákupu dříví na lokalitě “P“. 
 
K bodu 2 - ZO projednalo Smlouvu č.O/0185/2010/DOP o poskytnutí finančního příspěvku za účelem zajištění 
dopravní obslužnosti dle zákona č.111/1994 Sb., o silniční dopravě, ve znění pozdějších předpisů, na území Zlínského 
kraje veřejnou autobusovou linkovou dopravou mezi Obcí Hrobice a Zlínským krajem. Jedná se o zvýšení finančního 
příspěvku z 50,- Kč/obyvatele/rok (Smlouva z roku 2003) na 70,- Kč/obyvatele/rok. 
Usnesení č.2/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo Smlouvu č. O/0185/2010/DOP o poskytnutí finančního příspěvku 
mezi Obcí Hrobice a Zlínským krajem.  
 
K bodu 3 - ZO projednalo rozpočet na rok 2010, který přednesl starosta obce. 
Usnesení č. 3/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo rozpočet obce na rok 2010. 
Celkové příjmy  - 4 632 tis. Kč. 
Celkové výdaje  - 8 318 tis. Kč. 
Schodek rozpočtu 3 686 tis. Kč bude krytý z přebytku minulých období. 
 
K bodu 4 - ZO projednalo Smlouvu o nájmu a provozování vodovodu pod kapličkou mezi Obcí Hrobice a Moravskou 
vodárenskou, a.s., Tovární 41, 772 11 Olomouc. 
Usnesení č.4/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo „Smlouvu o nájmu a provozování vodovodu Hrobice, 
pod kapličkou, SO1 vodovod“ mezi Obcí Hrobice a Moravskou vodárenskou, a.s. Tovární 41, 772 11 Olomouc. 
 
K bodu 5 - ZO projednalo stavební úpravy v domě „Okál“, který před zasedáním všichni zastupitelé navštívili 
a seznámili se tak se situací nutných stavebních úprav a s návrhem řešení. 
Usnesení č.5/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo celkovou rekonstrukci domu „Okál“ v roce 2010, která proběhne 
ihned po nabytí nemovitosti do majetku Obce Hrobice. 
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Ze zápisů zasedání zastupitelstva obce  
 
 
K bodu 6 - ZO projednalo možnost vstupu Obce Hrobice do „Sdružení místních samospráv ČR“. 
Usnesení č. 6/1/2010 - ZO jednomyslně neschválilo vstup Obce Hrobice do „Sdružení místních samospráv ČR“. 
 
K bodu 7 
a) ZO projednalo žádost p. Jiřího Holíka o výpůjčku obecního pozemku (část. parc. č. 707/1 cca 300m2). 
Usnesení č.7a/1/2010 - ZO projednání odložilo na další zasedání. Starosta ještě projedná s p. Holíkem podmínky 
smlouvy.  
 

b) ZO projednalo zadání nového Územního plánu Hrobice. Usnesení 7b/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo dle § 47 
odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu ve znění pozdějších předpisů (stavební zákon) 
zadání Územního plánu Hrobice. 
 

c) ZO projednalo žádost o podnájem obecního bytu p. Andrey Jurčíkové a p. Zdeňka Kužely. Usnesení č.7c/1/2010 - 
ZO vzalo na vědomí žádost o podnájem obecního bytu p. Andrey Jurčíkové a p. Zdeňka Kužely. Obec Hrobice zatím 
nedisponuje žádným bytem. Až tato situace nastane, budou vyhlášeny podmínky, za kterých se mohou případní 
zájemci ucházet o podnájem obecního bytu. 
 

d) ZO projednalo žádost p. Martina Slováčka o odstranění vlhkosti obvodových zdí v obecním bytě. 
Usnesení č.7d/1/2010 - ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce do příštího zasedání prověřil možnosti 
částečného zateplení venkovního soklu okolo tohoto bytu. 
 
 

č.2/2010 - 15.3.2010 
 
K bodu 1 - ZO projednalo nabídky na zpracování nového územního plánu obce. Výběrového řízení se zúčastnili tito 
autorizovaní architekti: 
 

a) ing. arch. Jitka Šimordová – architektura, urbanismus, územní plánování. Cena nabídky 252 tis. Kč 
 

b)VISUALCAD, s.r.o.  – ing. arch. Radoslav Špok – projektová činnosti ve výstavbě. Cena nabídky 276 tis. Kč 
 

c) ing. arch. Vladimír  Dujka -  projektová a poradenská činnost. Cena nabídky 216 tis. Kč. 
 

Usnesení č.1/2/2010 - ZO jednomyslně schválilo dle výběrového řízení zadat zpracování územního plánu obce 
Hrobice panu ing. arch. Vladimíru Dujkovi, který pro Obec Hrobice je také autorem současného územního plánu 
a zdejší prostředí zná velmi dobře. Rovněž cenová nabídka byla finančně nejvýhodnější. 
 
K bodu 2 
a) Starosta obce seznámil zastupitele se zpracovaným projektem na opravu chodníků v obci, který zpracoval ing. Jiří 
Škrabal – Projekce dopravních staveb. Podle projektu by cena chodníku kolem hlavní silnice při výměně všech 
obrubníků a dodržení stávajících norem (lože z kameniva drceného 4-8 mm - 3 cm a podklad ze štěrkodrti 0-63 mm - 
12 cm) stála 2 533 480 Kč a chodník na Točně 1 274 949 Kč. Po konzultaci se stavitelem Drábkem, kterého firma 
zbudovala chodník před kaplí, navrhl starosta úspornější variantu, při které by se ponechaly stávající obrubníky a lože 
z jemného kameniva by bylo 4cm a podklad ze štěrkodrti 5 cm. Vzhledem k tomu, že v letošním roce není vyhlášen 
žádný dotační titul na rekonstrukci chodníků, bylo navrženo, aby se opravila jen ta část obce, která je v nejhorším 
stavu. Usnesení č. 2a/2/2010 - ZO jednomyslně schválilo, aby se vybudoval chodník jenom v části od Ulrichového 
směrem ke Slušovicím po konec obce a chodník od obchodu k MŠ. Do příštího zasedání osloví starosta obce 
minimálně 3 firmy, které předloží cenovou nabídku. 
 

b) ZO projednalo možnost odkoupení pozemku od paní Dany Kuchařové vedle areálu na „Dubíčku“, který by obec 
využila jako parkoviště. Usnesení č.2b/2/2010 - ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce vstoupil v jednání s paní 
Danou Kuchařovou o odkoupení pozemku (část parcely č. 719/5). 
 

c) ZO znovu projednalo vlhkost v obecním bytě pana Martina Slováčka. Byl podán návrh, aby se vyzkoušel „Cerezit“ 
– lapač vlhkosti, se kterým mají dobré zkušenosti někteří zastupitelé. Usnesení č. 2c/2/2010 - ZO jednomyslně 
schválilo zakoupit 2 lapače vlhkosti „Cerezit“ a umístit je do bytu pana Martina Slováčka. 
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U P O Z O R N Ě N Í  
 

Ve dnech 9.4. a 16.4.2010 bude prováděna 
velkoplošná deratizace obce Hrobice. Akci zabezpečuje 
firma Deratex, spol. s r. o. se sídlem ve Zlíně, která 
provede ošetření kanalizační sítě, veřejných ploch 
a vybraných objektů.  

Vzhledem k tomu, že je pravděpodobný výskyt 
hlodavců i v okolí obytných domů a hospodářských 
staveních, vyzýváme občany ke spolupráci, při vyhle-
dávání pobytu hlodavců.  Pokud to situace vyžaduje, 
obraťte se přímo na pracovníky jmenované firmy, anebo 
nahlaste své požadavky na úřadovnu, aby bylo 
zabezpečeno komplexní ošetření obce. Pro vlastní potřebu, 
si budou moci občané zakoupit u provádějící firmy 
nástrahy proti hlodavcům.    
              

Deratex, spol. s r. o. , Zlín 

 
 
 
 

 
 
 

ROZPOČET  OBCE  HROBICE 
NA ROK 2010  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

OBECNÍ POZEMKY 
 

V minulém roce jsme museli řešit problémy 
ohledně obecních pozemků. Někteří občané před 
několika lety vysázeli na obecních pozemcích bez 
povolení obecního úřadu okrasné keře nebo ovocné 
stromy. Když tyto stromy vzrostly, začalo to vadit 
některým občanům a obec musela řešit spory.  

Proto žádáme občany, aby bez povolení obecního 
úřadu nevysazovali na obecní pozemky žádné stromy ani 
keře. Upozorňujeme také občany na zákaz vyvážení 
jakéhokoliv odpadu na tyto pozemky. 

 
Děkujeme za pochopení 

. 

Jaroslav Gajdošík 
předseda komise technické, 

 životního prostředí a veřejného pořádku 
 
 
 

 

INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU 
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Příjmy  
Příjmy daňové v tis. Kč 
Daň z příjmu fyzických osob ze záv. Činnosti 640 
Daň z příjmu fyzických osob  SVČ 55 
Daň z příjmu kapitálových výnosů 60 
Daň z příjmu právnických osob za obce 578 
Daň z příjmu právnických osob 657 
Daň z přidané hodnoty 1500 
Odvody za odnětí půdy ze zem. půd. fondu 1 
Poplatek za likvidaci komunálního odpadu 178 
Poplatek ze psů 10 
Poplatek z užívání veřejného prostranství 2 
Poplatek ze vstupného 5 
Správní poplatky 3 
Daň z nemovitostí 255 
Neinvestiční dotace ze SR 184 
Příjmy nedaňové  
Příjmy z obecního lesa 160 
Geologický průzkum  30 
Příjmy z prodeje železného odpadu 15 
Příjmy za hlášení v OR 1 
Příjmy z pronájmu společenské místnosti,areál Dubíček 7 
Příjmy za služby v obecních bytech 60 
Příjmy z pronájmu obecních   bytů 53 
Příjmy z poskytování drobných služeb 1 
Příjmy z pronájmu obecních pozemků 68 
Příjmy za tříděný odpad 25 
Příjmy z úroků 60 
Příjmy z podílu na zisku a dividend 20 
Ostatní drobné příjmy 4 
Celkové příjmy  4632 
Financování + 3686 

 

Výdaje  
 v tis. Kč 

Lesní hospodářství 100 
Místní komunikace 177 
Dopravní obslužnost 35 
Nové chodníky (u MK) 2000 
Správa a údržba kanalizace 17 
Obecní rozhlas  6 
Komunální služby a úz. rozvoj 111 
Revize nářadí – hřiště  1 
Místní knihovna 18 
Neinvestiční náklady na žáky 100 
Územní plán 130 
Hrobický zpravodaj 18 
Záležitosti kultury 108 
Rodičovský příspěvek + jubilea 50 
Školství - MŠ 445 
Kaple, zvonice (obnova památek) 69 
Bytové hospodářství 68 
Veřejné osvětlení 135 
Areál Dubíček 104 
Nákup a rekonstrukce domu „Okál“ 2000 
Odpadové hospodářství 244 
Péče o vzhled a čistotu obce 78 
Vratka z voleb v roce 2009 4 
Požární ochrana 87 
Místní zastupitelské orgány 850 
Činnost místní správy  708 
Platby daní a poplatků za obce 578 
Služby peněžních ústavů 11 
Příspěvky organizacím, spolkům, členské příspěvky 66 
Celkové výdaje 8 318 



 
 

PALIATIVNÍ PÉČE, KDE JI HLEDAT? 
Proti narození a smrti není léku. V mezidobí zachovej radost. (George Santayana) 

 
Dlouho jsem váhala, jak začít 

a jestli vůbec psát následující text. 
Otázka umírání není vůbec atraktiv-
ní a moc se nehodí do dnešní doby 
zaměřené na výkon a úspěch. Je to 
však naše jediná jistota. Když jsme 
zdraví, tak nás vůbec nenapadá 
přemýšlet, jaké to bude, až budeme 
z tohoto světa odcházet. Velká 
většina lidí by si však přála poslední 
okamžiky své pozemské pouti 
prožít doma obklopena svými 
nejbližšími. Málokomu je však toto 
štěstí dopřáno. Oddělení rodin od 
umírajících v minulých letech bylo 
tak dlouhé, že přirozené vzorce chování se dnes nemá příbuzný kde naučit. Mnozí nejbližší by přivítali možnost trávit 
u lůžka nemocného víc času a posloužit mu. Jejich nejistota a úzkost je však příliš vysoká. Zkušenost s dobrou péčí 
o umírající může být osvobozující. 

Když se člověk narodí na svět, umějí se o něj nejlépe postarat jeho nejbližší. Podobně je tomu i na konci života. 
Umírající člověk potřebuje ty, kteří jej mají rádi a rozumějí mu. Těm, kteří se v této důležité době o něj starají, pomáhá 
tato zkušenost vyrovnat se nejen s jeho smrtí, ale i se svojí vlastní smrtelností. A děti, které vidí své rodiče pečovat něžně 
a trpělivě o babičku nebo dědečka, budou schopné v budoucnu podobně samozřejmě posloužit rodičům nebo jiným 
blízkým lidem. Konec života je dobrý čas, velice často také pomůže tomu, abychom viděli, jaký smysl život měl, odkud 
a kam a s kým jsme šli. Ohlédneme se zpět a vidíme, co jsme všechno dostali, že život byl těžký i dobrý zároveň, potkali 
jsme v něm dobré lidi, udělali dobré věci, měli hodné děti. Pokud jen hledíme dopředu bez vděčnosti a pořád od života 
něco ještě chceme, pak odcházíme nespokojeni, nesmířeni. 

*Paliativní péče pracuje s nadějí: nabízí pacientovi účinnou úlevu a rodinám pak možnost společně naplnit, hledat 
či uzdravit vzájemné vztahy tak, aby se na prožitý čas dalo ohlédnout s vděčností a s vědomím, že tato doba měla smysl 
a že bylo uděláno všechno, co uděláno být mohlo. 

 „Právě od našich umírajících pacientů se učíme poznávat pravé hodnoty života. Kdybychom byli schopni 
dosáhnout stádia přijetí již v mládí, prožili bychom mnohem smysluplnější život, dokázali bychom se radovat 
z maličkostí a jistě bychom měli i jiný žebříček hodnot.“ (dr. Kubler-Rossová) 

Bohužel stále chybí základní porozumění politiků pro to, že paliativní péče má mít své jasně definované místo 
ve zdravotně-sociálním systému. Neexistuje ucelená představa o systému péče poskytované lidem na konci života tak, 
aby byla dostupná všem, kteří ji potřebují.  

Dotek, o.p.s. se snaží ve spolupráci s obvodními lékaři tuto péči zajistit. Děkujeme dobrodincům, jež nás v tom 
nenechali samotné. Jsme připraveni podpořit doprovázející svých blízkých. Potřebovali bychom víc elektrických 

polohovacích postelí, antidekubitní matrace atd. 
Dárcům, kteří by nás chtěli podpořit, patří úcta. 
Nejen naše.  

 
Číslo účtu: 141 755 8389/0800.  

Darovanou finanční částku lze uplatnit 
jako snížení základu daně z příjmu 

na základě darovací smlouvy. 
 
*Paliativní péče = péče, která se nezabývá příčinou 
nemoci, ale pouze jejími příznaky. 
   
 

za Dotek,o.p.s. 
Radomíra Pečeňová 
r.dotek@seznam.cz 

www.pecovatelstvi-dotek.cz 
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DEMENCE – EPIDEMIE NAŠEHO STOLETÍ 
 

Chování blízkého člověka se pozvolna 
stává nesrozumitelné. Ten aktivní člověk, 
který dokázal řídit celou rodinu, neustále něco 
hledá, na všechno zapomíná, neumí samostatně 
vyřešit ani ty nejjednodušší problémy, neví 
kolik je hodin, není schopen najít cestu domů, 
přestává poznávat své přátele a posléze i své 
nejbližší. Nezvládá základní sebepéči. Přivádí 
lidi kolem sebe na pokraj zoufalství, když jim 
stále znovu klade tutéž otázku.  Dostane se nám 
informace, že zvláštní chování člena rodiny 
způsobuje demence. Nemoc, která znamená 
ztrátu paměti – mozek přestane fungovat.  Čím 
dál paměť mizí, tím víc připomíná myšlení 
člověka s demencí myšlení malého dítěte a vše 
co je s tím spojeno.  Jeho prožitky jsou ovládány 
tématy, jež byla pro něj důležitá v minulých 
obdobích jeho života. Hledá místo kde se narodil, svůj rodný dům, rodiče. Člověka postiženého demencí čeká postupný 
úpadek a nemoc je tak destruktivní, že v její poslední fázi se stěží podobá člověku, jímž byl na jejím začátku. V poslední 
fázi nemoci nemůže už ani chodit, jenom sedět až v určitém okamžiku ani to už není možné, přestává mluvit. Jak 
demence nezadržitelně postupuje, je citlivější na to, jak se k němu chovají druzí. Je pro něj důležitější vztah s lidmi, 
kteří ho obklopují.  

Alzheimerovu nemoc, nejčastější formu demence, má v Evropě šest milionu lidí a další stále přibývají. U lidí 
nad 85 let trpí demencí každý čtvrtý člověk. Zvyšující se střední délka života má za následek prudký nárůst počtu 
pacientů s demencí. V Západní Evropě se snaží na epidemii tohoto století připravit. Vědí, že dnešní třicátníci jsou 
ti budoucí „dementní lidé“, o které se nebude mít kdo starat. Česko nemá vypracovaný plán, jak o tyto lidi pečovat. 
Když se má dělat péče skutečně kvalitně, levné to není. Nemoc vyžaduje celostní a multidisciplinární přístup zřejmě ještě 
více než jiná onemocnění. 

Systém je však byrokratický svazuje poskytovatelům ruce a ošetřovatelský personál je špatně placený. Demence 
je závažný a dlouhotrvající problém pro pacienty a jejich rodiny. Většina péče se odehrává v rodinném prostředí 
a je zajišťována rodinnými příslušníky, kteří potřebují pomoc a další služby a podporu, aby mohli tuto náročnou roli 
co nejdéle vykonávat. Pro zajištění uspokojivé kvality života pacientů s demencí i jejich rodinných příslušníků je třeba, 
aby existoval systém kvalitních a vzájemně navazujících zdravotnických a sociálních služeb.   

Dotek, o.p.s. poskytuje terénní a pobytové služby. Obrací se na nás stále víc rodin, jež si nevědí rady s blízkým 
trpícím demencí. Volné místo však málokdy máme.  Nemoc si nevybírá, postihuje chudé i bohaté a slavné. Lidé jsou 
často poprvé konfrontování s tím, že peníze jim v tuto chvíli na nic nejsou, protože neexistuje systém péče, který by jim 
pomohl. Nabízíme našim klientům péči na vysoké profesionální a lidské úrovni v prostředí simulujícím domácí 
atmosféru. Podařilo se nám získat významnou finanční částku z Evropského sociálního fondu na vzdělávání našich 
pracovníků. Víme tedy jak na to. Rádi bychom umožnili péči všem potřebným především z našeho regionu. Kapacita 
našeho zařízení nám to však neumožňuje.  

Vylíčila jsem situaci a příznaky nemoci možná až moc 
naturalisticky, ale naprosto pravdivě. Mimo jiné také proto, abychom 
společným silným hlasem dali najevo příslušným institucím, že rozvoj 
sociálních služeb v našem mikroregionu je nezbytný, protože kromě 
Dotek, o.p.s. je nikdo jiný neposkytuje. Na vybavení zařízení 
ošetřovatelskými pomůckami získáváme finanční prostředky z grantů, 
fondů a nadací. Nemalou finanční částkou přispívají také naši dárci. Dary 
se stávají nedílnou součástí rozpočtů mnoha firem. Některé z nich 
si vybraly právě Dotek, o.p.s  pro kvalitně odvedenou péči. Děkujeme 
i za naše klienty. Děkujeme za důvěru všem, kteří se nám svěřili do péče. 

Stále pracujeme na tom, abychom si tuto důvěru zasloužili.   
      

   
za Dotek, o.p.s. 

Radomíra Pečeňová 
r.dotek@seznam.cz,  www.pecovatelstvi-dotek.cz 
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AREÁL NA DUBÍČKU 
 

Jak jistě víte, areál na Dubíčku patřil 
ČZS ZO Hrobice. Problém byl ale v tom, 
že pozemek patřil státu. Přibližně 2/3 po-
zemku vykoupil 12.12.1979 tehdejší MNV 
Hrobice – čs. stát od rodin Vinklárkových, 
Přívarových a Mikových, zbylá třetina byla 
vyvlastněna již 14.3.1977 rodině Gajdošíkové. 

Když se v roce 2006 začalo jednat 
o převodu veškerého zařízení a vybavení 
tohoto areálu na Obec Hrobice, patřily 
pozemky Pozemkovému fondu ČR(PF). 
Zažádali jsme proto o jejich převod. Bylo nám 
odpovězeno (25.1.2007), že uvedené pozemky 
byly „nesprávně“ převedeny z Úřadu pro za-
stupování státu ve věcech majetkových 
(ÚZSVM) na PF, a proto PF bude provádět 
převod pozemků zpět tomuto úřadu opravou 
zápisu v katastru nemovitostí. Tak začalo 
nekonečné jednání s tímto úřadem.  

ČZS Hrobice nám převedl veškeré 
zařízení včetně budovy zdarma 5. února 2007. Požádali jsme proto 28. února 2007 ÚZSVM  o bezúplatný převod těchto 
pozemků na Obec Hrobice. Byli jsme vyzváni, abychom k naší žádosti doložili výpis usnesení ZO, a také vyjádření 
Stavebního úřadu Slušovice z hlediska územního a veřejného zájmu (dodáno 2.4.2007). 

Dne 19.7.2007 jsme dostali další „Žádost 
o doplnění údajů k požadovaným nemo-
vitostem“: - způsob užívání (včetně minulých 
let), rozsah užívání, okruh uživatelů (případně 
jejich vyjádření o užívání, zda je celý areál 
užíván, případně zda by bylo možné funkčně 
užívat pouze určitou část - právní režim součástí 
a příslušenství, zejména výčet příslušenství 
budovy, znalecký posudek, doklad o vlastnictví, 
kolaudační rozhodnutí, úplný výčet příslu-
šenství, o které žádáte, jakou plochu pozemku 
zabírají, asfaltová cesta – doklady o vybudování 
- budova - jak je využívána (včetně minulých 
let) - sdělení obce o případném „nezájmu“ 
úplatného převodu včetně odůvodnění atd. 

Když jsme tyto údaje dodali, tak odbor 
„Odloučené pracoviště Zlín“ zpracoval 
(25.3.2008) záměr na bezúplatný převod 
a zaslalo ho do „Komise pro nakládání 

s majetkem ÚZSVM ÚP Praha“. Ta záměr posoudila a rozhodla o přímém prodeji Obci Hrobice po ocenění pozemků 
znalcem.  

I přes naše urgence nám až 12. ledna 2009 bylo sděleno, že konečná cena pozemků byla stanovena na 420 tis. Kč 
+ doplatek za bezesmluvní užívání pozemků od 17.11.2007 (ukončena výpůjčka ČZS ZO Hrobice) do dne vkladu 
vlastnického práva do KN ve výši 5 Kč/m2/rok. 

S tímto jsme nemohli souhlasit, a proto jsme se obrátili dopisem, ve kterém jsme zpochybnili znalecký posudek, 
přímo na Generálního ředitele ÚZSVM ing. Miloslava Vaňka (16.1.2009) v Praze. 

Odpověď od pana ředitele jsme dostali již za tři týdny a události nabraly mnohem rychlejší spád. Bylo nám sděleno, 
že „Úřad ÚP Brno“ danou záležitost prošetří a provede opětovné posouzení korektnosti kupní ceny, přezkoumá znalecký 
posudek, a to především v těch pasážích, ve kterých jsme vyjádřili nesouhlas. Asi za 14 dnů přijela „delegace“ z Brna, 
znovu si prohlédla areál. Výsledkem tohoto šetření bylo, že nám snížili cenu na 300 tis. Kč + doplatek za bezesmluvní 
užívání. 

Z tohoto důvodu jsme se ještě jednou obrátili na pana Gen. ředitele ing. Miloslava Vaňka (3.4.2009) a popsali mu 
celý případ, co všechno jsme museli dokladovat při žádání o bezúplatný převod a co ještě bychom měli udělat, abychom 
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splnili jejich podmínky. Odpověděl 
nám (23.4.2009), že bezúplatně lze 
převézt jen pro účely sociální, 
humanitární, požární ochrany, 
vzdělávací, vědecké, kulturní, 
sportovní a tělovýchovné, ochrany 
přírody….. Touto odpovědí jsme 
se nenechali odbýt a v dalším 
dopise 22.6.2009 doložili prohlá-
šení o využívání areálu jak našimi 
hasiči, dětmi z MŠ Hrobice, občany 
z Domova na Dubíčku, členy ČZS 
ZO, a také občany Hrobic. 
K napsání tohoto dopisu nás také 
vedlo to, že se na pana Gen. ředitele 
obrátilo Ústředí ČZS s žádostí 
o bezúplatný převod všech státních 
pozemků o které se starají místní 
organizace ČZS. Ptali jsme se, 
z jakého důvodu by mělo být 
vyhověno organizacím, jejichž 
členská základna nedosahuje ani 
5% obyvatel a my přitom 
zastupujeme 100 % obyvatel obce. 

Po tomto dopise jsme byli opět vyzváni odborem „Odloučené pracoviště Zlín“ (20.7.2009), abychom doplnili 
a upřesnili odůvodnění veřejného zájmu, jehož součástí by měla být přesná specifikace četnosti, rozsahu a způsobu 
využívání jednotlivými subjekty zejména pro účely sociální, požární ochrany, kulturní, sportovní a tělovýchovné a pro 
práce s dětmi a mládeží. Rozsah tohoto užívání (např. v hodinách týdně), popř. jinak specifikovat periodicitu užívání 
v průběhu kalendářního roku. 

Tak jsme znovu (dopis 11.9.2009) popisovali a dokladovali způsoby využívání areálu. Obrátili jsme se přímo 
na ředitelku Územního pracoviště Brno Mgr. Lenku Kolaříkovou, která byla pověřena gen. ředitelem ÚZSVM, aby 
reagovala na naše připomínky. Paní ředitelka nám oznámila (13.10.2009), že veškeré námi předložené materiály byly 
zapracovány do příslušné spisové dokumentace s tím, že po takto provedeném doplnění spisového materiálu byl 

zpracován nový záměr na bezúplatný převod, 
a to za účelem případné revokace předchozího 
stanoviska „Komise pro nakládání s majetkem 
ÚP Praha“ ze dne 5.3.2008, kterým bylo 
rozhodnuto o úplatném převodu. Již za měsíc, 
16.11.2009, jsme obdrželi další dopis, 
ve kterém nám bylo oznámeno, že na základě 
opětovné žádosti byla celá záležitost znovu 
postoupena Komisi pro nakládání s majetkem 
ÚP Praha s výsledkem: „Komise pro 
nakládání s majetkem ÚP Praha na svém 
jednání dne 4.11.2009 rozhodla o bez-
úplatném převodu předmětných pozemků 
do vlastnictví Obce Hrobice, a do doby 
vkladu vlastnického práva do KN o uzavření 
smlouvy o výpůjčce nemovitostí. Dle 
stanoviska Ministerstva financí je povinností 
státu požadovat úhradu za užívání majetku 
i v takových případech, kdy je majetek 
realizován bezúplatně. Ve Vašem případě 
se jedná o období do 17.11.2007 (dohoda 

o ukončení výpůjčky ČZS ZO Hrobice) do doby účinnosti Smlouvy o výpůjčce.“ 
Výpůjčka skončila 28.12.2009 a nyní čekáme, kdy audit ÚZSVM v Brně schválí návrh smlouvy o bezúplatném 

převodu pozemků, který byl z Odloučeného pracoviště Zlín odeslán 4.3.2010. Po odsouhlasení auditem dojde k podpisu 
smlouvy.  
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Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské 
rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

Připravované akce SDH Hrobice v roce 2010 
24. dubna - Pout  ́na  sv. Hostýn    25. července - Oslavy 90. let založení SDH Veselá 
22. května - Okrsková soutěž Neubuz     30. července - Zábava Focus  
29. května - Pohárová soutěž Klečůvka   14. srpna - Pohárová soutěž  Březová  -  st. páni 
19. června - Okresní kolo Hřivínův Újezd   15. srpna - Oslavy 110. let založení SDH Březová 
26. června - Pohárová soutěž Veselá    21. srpna - Pohárová soutěž Ludkovice                     
  3. července - Pohárová soutěž Hrobice a zábava    4. srpna - Pohárová soutěž Neubuz 
17. července - Pohárová soutěž Provodov   10. září - Zábava Focus 
24. července - Pohárová soutěž Ostrata   

 

Připravované akce  
  29. května – Dětský den 
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Společenská rubrika  
 

Občané nově přihlášeni k trvalému pobytu 
 

Lopour Jiří  ing.  č.p. 93 
Hubáčková Růžena             č.p. 27 
 

Naši jubilanti kv ěten - červenec 2010 
 

Bučková Ludmila  92 let 
Holíková Otýlie             85 let 
Kopečný Jan             85 let 
Kužela Zdeněk  80 let 
Slováček Jindřich             60 let 
Žáková Marie  60 let 
 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Občané odhlášeni z trvalého pobytu 
 

Kostelníková  Ilona         č.p. 100 
Dronková Zdenka                              č.p. 125 

Úmrtí 
 

Chalupová Božena         
Prachař Jaroslav 

Čest jejích památce 
 

jaro na Hrobicích 


